
P R O T O K Ó Ł  Nr 3/2018 

z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu odbytej 27 marca 2018r. 

W posiedzeniu wg prowadzonej listy obecności na stan 7 członków udział wzięło  6 członków 

komisji. 

Ponadto uczestniczyli : 

1. Krystyna  Lewandowska - Skarbnik Gminy 

 

Do pkt.1 

 

Otwarcia posiedzenia dokonała przewodnicząca komisji Ewa Weil serdecznie 

witając wszystkich obecnych. 

Następnie oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 6 radnych, co 

wobec składów komisji wynoszącego 7 osób stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Do pkt.2 

 

W punkcie tym przystąpiono do przyjęcia porządku obrad, który został przyjęty 

jednomyślnie w brzmieniu jak niżej: 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Zmiany w budżecie gminy na 2018 rok. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

Do pkt.3 

 W punkcie tym  Skarbnik Gminy K. Lewandowska przedstawiła zmiany w budżecie 

gminy na 2018 rok. I tak : 

Zmiany w planie dochodów 

1. W dziale 758 rozdziale 75801 § 2920 subwencje ogólne z budżetu państwa 

zmniejszono o kwotę 68.699,00 zł;- pismo Ministra Finansów  z dnia 13 lutego 2018 r.  

2. W dziale 852 rozdziale 85230 § 2030 zwiększono plan dochodów o kwotę 54.071,00 

zł z przeznaczeniem na realizacje programu wieloletniego „Pomoc państwa w 

zakresie dożywiania” – pismo wojewody Wielkopolskiego z dnia 01 marca 2018 r.  

W rozdziale 85295 § 2030 zwiększono plan dochodów o kwotę 50.000,00 zł oraz w § 

6330 o kwotę o kwotę 250.000,00 zł – pismo Wojewody Wielkopolskiego  z dnia 22 



marca 2018 r. Powyższe zwiększenie dotacji celowej pochodzące z rezerwy celowej 

przeznaczone jest na dofinansowanie zadania z programu wieloletniego „Senior+” na lata 

2015 – 2020. 

Zmiany w planie wydatków 

1. W dziele 600 rozdziale 60016 § 4210 zwiększono plan wydatków o kwotę 5.000,00 

zł- Fundusz Sołecki Chobienice. 

W § 6050 zwiększono plan wydatków o kwotę 640.020,00 na zadaniach inwestycyjnych 

w tym: 

• zwiększenie planu wydatków na utworzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa drogi gminnej w Mariankowie” o kwotę 120.000,00 zł  

• zwiększenie planu wydatków na utworzenie nowego zadania inwestycyjnego pn.” 

Przebudowa drogi w Karnie – etap I o kwotę 100.000,00 zł. 

• zwiększenie planu wydatków na utworzenie nowego zadania inwestycyjnego pn.” 

Przebudowa dróg gminnych na osiedlu w Żodyniu – etap II o kwotę 150.000,00 zł 

• zwiększenie planu wydatków na utworzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. „ 

Przebudowa dróg gminnych w Tuchorzy – etap IV” o kwotę 150.000,00 zł  

• zwiększenie planu wydatków o kwotę 60.00,00 zł na  zadaniu pn. „ Przebudowa 

placu postojowego w Kopanicy”, 

• zwiększenie planu wydatków na utworzenie nowego zadania inwestycyjnego pn.” 

Przebudowa ul. Kwiatowej w Kopanicy – etap II o kwotę 70.000,00 zł. 

Pozostałe zmiany dotyczą zmian Funduszy Sołeckich w miejscowościach 

Chobienice, Jaromierz, Karna, Wielka Wieś. 

W rozdziale 60095 § 4210 zmniejsza się wydatki o kwotę 3.000,00 zł jednocześnie 

zwiększając w § 4300. Zmiana dotyczy FS Zakrzewo. 

W § 6050 zmniejsza się plan wydatków o kwotę 417.000,00 zł w tym: 

• zmniejszenie planu wydatków o kwotę 440.000,00 zł na zadaniu pn. „Przebudowa 

ścieżek rowerowych”, 

• zwiększenie planu wydatków o kwotę 23.000,00 zł na zadaniu „FS Jaromierz – 

budowa chodnika”. 

2. W dziale 710 rozdziale 710004 § 4300 zwiększa się plan wydatków o kwotę 

20.000,00 zl z przeznaczeniem na opracowanie planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

3. W dziale 750 rozdziale 75023 zwiększa się wydatki o kwotę 244.830,50 zł na 

zadaniu pn. „Wdrożenie e-uslug publicznych w Gminie Siedlec”. 

4. W dziale 754 rozdziale 75412 § 4210 zmniejszono wydatki o kwotę 2.200,00 zł na 

zadaniu „FS Chobienice – zakup butli kompozytowej do aparatów powietrznych”. 



5. W dziale 801 dokonano zmniejszenia na § 4040 o kwotę 68.699,00 zł w związku ze 

zmniejszeniem subwencji oświatowej. 

W § 6050 zwiększa się wydatki na zadania inwestycyjne w tym: 

• zwiększenie planu wydatków o kwotę 168.1888,87 zł na zadaniu pn. 

„Przebudowa Sali gimnastycznej wraz z zapleczem przy Szkole Podstawowej 

w Tuchorzy”. 

• zwiększenie planu wydatków o kwotę 655.382,27 zł na zadaniu pn. 

„Przebudowa i rozbudowa budynku przedszkolnego w Siedlcu w ramach 

zadania „Przebudowa i zmiana sposobu użytkowania budynku Domu Pomocy 

Społecznej na przedszkole i dzienny dom opieki Senior – Wigor”. 

6. W dziale 851 rozdziale 85154 zwiększono plan wydatków o kwotę 45.379,48 zł. 

Środki te pochodzą z wolnych środków i związane są z niewykorzystaniem środków 

w 2017 roku. 

7. W dziale 852 rozdziale 85230 zwiększono plan wydatków o kwotę 54.072,00 zł na 

realizację programu Wieloletniego „Pomoc państwa w zakresie dożywiania”. 

W rozdziale 85295 § 4210 zwiększono plan wydatków o kwotę 50.000,00 zł z 

przeznaczeniem na wyposażenie „Dziennego Domu Senior+”, w § 6050 dokonano 

zwiększenia planu wydatków o kwotę 773.082,50 zł na utworzenie owego zadania 

inwestycyjnego pn. „Utworzenie Dziennego Domu Senior +” w ramach zadania 

„Przebudowa i zmiana sposobu użytkowania budynku Domu Pomocy Społecznej na 

przedszkole i dzienny dom opieki Senior – Wigor”. 

8. W dziale 900 rozdziale 90004 zmniejszono plan wydatków o kwotę 2.000,00 zł na 

zadaniu „FS Chobienice – koszenie placów oraz poboczy” oraz zwiększono o kwotę 

200,00 na zadaniu „FS Zakrzewo – zakup paliwa. 

9. W dziale 921 zmniejszono plan wydatków o kwotę 14.020,00 zł, zmiany dotyczą 

Funduszy Sołeckich w miejscowości Karna, Kiełpiny, Wielka Wieś, Chobienice, 

Zakrzewo. 

10. W dziale 926 rozdziale 92605 § 4300 zwiększono plan wydatków o  kwotę 4.000,00 

zł w związku z przystąpieniem szkół do programu SKS. 

W dyskusji nad zagadnieniem głos zabrał radny E. Piątek podnosząc sprawę 

przeznaczenia środków na przebudowę dróg gminnych na osiedlu w Żodyniu – etap II ( 

ul Kwiatowa). Uważał, że pomimo 50% dofinansowania przedsiębiorcy na wykonanie tej 

ulicy jest prezentem dla niego. Stwierdził tu również , iż ulica ta jest stosunkowo „młodą „ 

ulicą . Są drogi dużo starsze , które oczekują na zrobienie. Jako przykład podał drogę 

tzw. polówkę w Jaromierzu. 

W dyskusji nad podniesioną sprawą członkowie uważali, że należy się z tego cieszyć i 

tylko przyklasnąć gdy ktoś wyraża chęć partycypacji  w budowę drogi .  

Przedstawione zmiany zostały zaopiniowane pozytywnie przy jednym głosie 

wstrzymującym się. 



Do pkt.4 

 

 Tu nie zabierano głosu. 

 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia przewodnicząca komisji zamknęła posiedzenie. 

 

 Protokołowała                                                            Przewodnicząca 

               Inspektor                                                    Komisji Finansów i Budżetu 

           Jolanta  Żurek              Ewa   Weil 

 


